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 Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova:  

Evropa investuje do venkovských oblastí 

ZÁPIS 

z veřejného projednání analytické části  

Integrované strategie rozvoje území 
 

Přítomni:  Jana Kouřilová 

  PhDr. Jana Pšejová – koordinátor tvorby ISÚ  

 

Hosté:  dle prezenční listiny 

 

Program: výsledky provedeného dotazníkového šetření v území MAS Jižní Haná 

  data získaná ze statistických zdrojů 

 

Zapsáno dne 14.10.2013 v 17:30 hodin, v Chropyni 

Zapsala: Šárka Dostálová  

 

  

Úvodní slovo přednesla Jana Kouřilová, která přivítala přítomné a přednesla výsledky 

dotazníkového šetření, které již proběhlo v jednotlivých obcích území MAS Jižní Haná. 

Dotazníky byly mezi občany, u podnikatelských subjektů i v neziskových organizacích. 

Vytištěné výsledky – grafy, dostali přítomní k nahlédnutí.  

 

Dále pokračovala PhDr. Jana Pšejová, která shrnula postřehy z dotazníkového šetření a dále 

pokračovala a přednesla přítomným závěry z analytické části Integrované strategie území. 

Současně byla přednáška prezentována z dataprojektoru.    

Jana Pšejová dále pokračovala SWOT analýzou:  

- silné stránky v území – tradice, folklor, životní prostředí jako prostor k životu, dostupnost 

území;  

- slabé stránky – nedostatek ubytovacích a stravovacích zařízení, úbytek obyvatelstva; 

- příležitosti – podpora rozvoje drobného podnikání, využití vícezdrojového financování;  

- hrozby – povodně 

Jako poslední bod prezentace byly představeny nadefinované priority:  

1. Využití polohy a dopravní dostupnosti pro rozvoj území  

2. Využití tradic, folkloru a prostředí území pro rozvoj cestovního ruchu. 

3. Zkvalitnění vybavení obcí s důrazem na možnosti trávení volného času a cestovní 

ruch. 

4. Zkvalitnění sítě komunikací v obcích 

5. Podpora služeb pro návštěvníky – ubytovací kapacity, aktivity, společná propagace 

 

Diskuse:  

Paní XX: Kolik peněz by to mělo do území přinést? Odpověděla paní Jana Pšejová, která 

řekla, že v současné době není jasné, odkud peníze přitečou, z kterého řídícího orgánu. Jana 

Kouřilová poznamenala, že víme, že se vyjednává na budoucí sedmileté období pro MAS až 

50 mld Kč.  

 

Přítomní neměli k prezentované analytické části Integrované strategie rozvoje území dalších 

připomínek či podnětů, proto bylo jednání skončeno v 18:45 hodin.  

http://www.masjiznihana.cz/

